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Nämnd/styrelse 

Landsbygdsrådet 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2022-10-25 

 

 

 

 
  
Datum 2022-10-25 

 

Tid Kl. 18.00-20.00 

 

Plats Graningebyn, Graninge  

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga Närvarande  
Marie Ohlsson, Sofie Andersson, Tommy Bergkvist, Stefan Ohlsson, Inger Bergkvist 
Rosemarie Eliasson, Alpha Hjelm, Graninge 
Felicia Edholm, Leader Höga kusten 
Cecilia Ingelsson Lydig, Sollefteå kommun 

  

 

Bilagor  

 
  

 

 

 

 

 

  

     

Underskrifter Sekreterare Tora Jonsson  ..............................................    

   

 
 Ordförande Johan Andersson .........................................     

   

  

  Justerare Karin Sellgren …………………………… 

   
 

   
 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens officiella webbanslagstavla. 
 
Myndighet  Sollefteå kommun 
 
Sammanträdesdatum  2022-08-25 
 
Anslaget sätts upp           tas ner  
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
Underskrift ……………………………………………………………………   
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Nämnd/styrelse 

Landsbygdsrådet 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2022-10-25 

 

 

 

 

Närvaro- och tjänstgöringslista 
 

Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckningar 
 Varo Ers.    

   § §  

        

Ledamöter        

Johan Andersson  X      Sollefteå kommun 

Birgitta Häggkvist        Sollefteå kommun 

Åsa Sjödén       Sollefteå kommun 

Anna-Sofia Kulluvaara       Sollefteå kommun 

Tora Jonsson X      Sollefteå kommun 

        

        

Sofi Näslund       Tjäll 

Karin Sellgren X      Undrom 

Rasmus Johansson         Junsele 

Ingegerd Lindh X      Sollefteå/Hakesta 

Karin Jonsson X      Ramsele 

Karin Lidén       Långesele/Österforse 

Hampus Sjödin       Sollefteå 

Per-Olov Hedström X      Norra Skog 

Johanna Lindberg         LRF 

Birgitta Nolberg X      Graninge 

        

        

        

 
 
 

Val av justerare 
Karin Sellgren väljs att justera protokollet. 

 

Justering av dagordning 
Dagordningen fastställs. 
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Nämnd/styrelse 

Landsbygdsrådet 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2022-10-25 

 

 

 

 

 
 
§ 1   Ordförande hälsade välkommen 

  

Ordförande hälsade alla ledamöter välkomna till kvällens möte som genomfördes i 

Graningebyn, Graninge 

 
§ 2                Val av justerare 

 

 Karin Sellgren valdes att justera protokollet.  

 

§ 3 Föregående protokoll 

 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4  Information om Graninge 

 

Graninge framtidsgrupp informerar om Graningebygden och arbetet med 

utvecklingsplanen.  

Graningealliansen informerar om klubben.  

Ledinge byggnadsförening berättar om sin förening.  

 

§ 5 Folkhälsosamordnare Cecilia Ingelsson Lydig pratar om folkhälsa och 

trygghet 

 

Vad är folkhälsa? Övergripliga nationella målet är att skapa samhälleliga förutsättningar 

för en god och jämlik hälsa i hela befolkningen och sluta de påverkbara hälsoklyftorna 

inom en generation. Åtta målområden.  

Hur kan föreningarna jobba för inkludering för folkhälsa? 

Hur är tryggheten i byarna? Grannsamverkan, fungerande belysning och belysta områden.  

Information om polisens brottsförebyggande nyhetsbrev. 

Information om ”trygghetsvandring”. Ersättning 1500 kr för tre personer, tre timmar.  

Information om app för felanmälan i Sollefteå kommun, där kan man anmäla in 

felanmälningar men också skadegörelse.  

Vem som helst kan publicera evenemang på evenemangsguiden på solleftea.se  

Informerar om vecka 45 som årligen är en vecka med fokus på psykisk hälsa med 

kostnadsfria föreläsningar.  

 

Input från deltagare: Brottsförebyggande arbete, fungerande belysning runt Graningebyn, 

de har haft incidenter.  

Viktigt att anmäla incidenter för polisens fortsatta arbete.  
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Nämnd/styrelse 

Landsbygdsrådet 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2022-10-25 

 

 

 

 

§ 6 Projektberedskap. Leader höga kusten inspirerar   

  

Stöd för bygdeutveckling. Ny programperiod för 2023-2030 med en ny strategi med 

målen: stärka höga kusten som attraktiv plats, främja omställningen till ett hållbart höga 

kusten, förbättra inkludering och mångfald i höga kusten.  

 

Hur kan Sollefteå växla upp sina resurser? Kommunen går ut med 100 000 till byarna, 

som de gjort förut, och genom att göra Leaderprojekt kan den summan bli större med 

medel från Leader. Leader finns för att diskutera idéer med, bra att göra det tidigt för att 

komma på en idé som kan bli ett projekt inom Leader.  

 

Inför nya programperioden har Leader Höga kusten utvecklingscoaching för aktiva 

bygder för geografiska områden eller tematiska områden. De kommer då på möte och 

hjälper till att konkretisera idén. 

 

Förstudiestöd finns för att utreda förutsättningarna för en idé till ett projekt. 100% 

finansiering från Leader, stöd upp till 60 00 kronor.  

 

Ungdomscheckar för unga (upp till 25 år) med en idé som gynnar andra unga på 

landsbygden. Upp till 20 000 kronor.  

 

Paraplyprojekt med mindre pengar och mindre administration, förstudiestöd och 

ungdomscheckarna ingår där. För att hålla sig uppdaterad är det bra att läsa Leaders 

nyhetsbrev.  

 

Önskemål om att bjuda in Leader och föreningar från kommunen för att informera om 

deras möjligheter till stöd.    

 

 

 

§ 7 Övriga frågor 

 

Informerar om fortsättningen med ödehus. Nästa steg blir registervård och sedan ett 

utskick i form av nyhetsbrev och enkät med frågor om avsikten med huset. 

Förslag är att ge husägarna en kontaktperson i aktuell by där huset ligger.  

 

Ny mandatperiod, skicka förfrågan vilka i rådet som vill sitta kvar och skicka till LUS.  

 

 

§ 8  Nästa möte datum och tema 

 

Nästa möte i Helgum 29 nov klockan 18.00. Vi pratar om etableringen i Långsele och 

militäretableringen. 

Bjuder in Hans Pahlin. 

Per-Olov bokar lokal och bjuder in föreningar.  
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Nämnd/styrelse 

Landsbygdsrådet 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2022-10-25 

 

 

 

 

 

 

§ 9 Mötet avslutades 

 

        Ordförande avslutade mötet och tackade rådet för uppmärksamheten och 

engagemanget.  

 

 


